

Rusia dijemput menggunakan Pusat Kedudukan Strategik Thailand dalam Pasaran ASEAN

Thailand telah meminta sokongan Rusia untuk pelaburan Thailand di Rusia dan untuk memulakan proses perundingan perjanjian perdagangan bebas antara Thailand dan Kesatuan Ekonomi Eurasia (EAEU) secepat mungkin. Rusia juga diundang untuk menggunakan sepenuhnya kedudukan strategik pusat Thailand di pasar ASEAN.

Isu ini dibincangkan semasa lawatan rasmi ke Thailand oleh Encik Sergey Lavrov, Menteri Luar Negeri Persekutuan Rusia pada 9-10 Ogos 2017, sebagai tetamu Kementerian Luar Negeri Kerajaan Thailand.

Menurut Kementerian Luar Negeri, Encik Lavrov pada 10 Ogos mengadakan pertemuan dua hala dengan Menteri Luar Negeri Don Pramudwinai, diikuti dengan sidang media bersama oleh kedua-dua menteri dan melihat pameran mengenai sejarah hubungan Thailand-Rusia pada kesempatan itu ulang tahun ke-120 hubungan diplomatik Thailand - Rusia, yang di adakan di Kementerian.

Lavrov kemudian mengadakan kunjungan hormat kepada Perdana Menteri Jenderal Prayut Chan-o-Cha di Rumah Pemerintah dan kemudian menandatangani buku ucapan takziah untuk mengenang Seri Paduka Baginda Almarhum Raja Bhumibol Adulyadej di Istana Besar.

Dalam kedua-dua pertemuan antara Encik Lavrov dan Perdana Menteri dan Menteri Luar Negeri Kerajaan Thailand, selain mengikuti perkembangan mengenai hasil lawatan rasmi Perdana Menteri ke Persekutuan Rusia Mei lalu, kedua-dua pihak juga telah mengadakan perbincangan bermanfaat mengenai isu-isu penting bagi kepentingan bersama.

Isu-isu tersebut contoh nya, perdagangan dua hala akan ditingkatkan sebanyak lima kali ganda menjelang tahun 2020 daripada dua bilion dolar Amerika kepada 10 bilion dolar, pembelian Rusia lebih banyak produk pertanian Thai, dan meningkatkan kerjasama dalam tenaga, sains, teknologi dan keselamatan.

Perbincangan juga menyentuh mengenai isu-isu promosi pelaburan Rusia dalam industri S-Curve Thailand dalam bidang kepakaran Federasi, seperti aeroangkasa, digital dan robotik, untuk menyokong dasar 4.0 Thailand, terutamanya pelaburan Rusia dalam projek Koridor Ekonomi Timur Thailand.

Selanjutnya, kedua-dua pihak juga bertukar pandangan mengenai isu-isu serantau dan global, seperti situasi di wilayah Asia-Pasifik, Laut China Selatan, Semenanjung Korea, dan kerjasama dalam ASEAN

Berita yang diterbitkan: 20 Ogos 2017